
Zápis z 1. zasedání Zastupitelstva obce Kryštofovo Údolí, konaného dne 27.2.2020 od 19,00 hod. 

v hospodě U Kryštofa v Kryštofově Údolí 

Přítomni:            Pravoslav Svačinka – starosta 

  Bělina, Čermák, Blažková, Loukotová (od 19.15), Laksar,  Fajmon, Hübsch ml. 

Omluven:           Svačinková 

Zapisovatel:       Jana Blažková  

Ověřovatelé:      L.Bělina, J.Fajmon  

Program: 

1) Projednání a schválení 1. změny rozpočtu obce Kryštofovo Údolí na rok 2020 

2) Schválení dodavatele dopravního automobilu pro JSDH Kryštofovo Údolí 

3) Schválení odměn neuvolněným zastupitelům a členům výborů 

4) Schválení mimořádné odměny pro členy zastupitelstva 

5) Různé – digitalizace obecní kroniky, letecké snímkování obce, revitalizace vodní 

nádrže, dar pro SH ČMS, obnova přístřešků zastávek MHD, ukazatele rychlosti. 

6) Diskuse 

Řízením zasedání byl pověřen starosta obce Ing. Pravoslav Svačinka. 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -                7 / 0/ 0 

Bod 1 – Projednání 1. změny rozpočtu obce na rok 2019 

Na základě nových skutečností v oblasti daňových příjmů a v oblasti výdajů  byly navrženy změny pro 

1. změnu rozpočtu obce na rok 2020. Starosta přečetl změny, provedené v rozpočtu a seznámil s nimi 

občany a zastupitele. Příjmy byly sníženy o 23 390,-Kč, výdaje byly navýšeny o 395 110,-Kč. Schodek 

rozpočtu činí 418 500,- Kč. 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -                8/0/0 

Bod 2–  Schválení dodavatele dopravního automobilu pro JSDH Kryštofovo Údolí 

 Starosta přednesl zprávu z výběrového řízení veřejné zakázky malého rozsahu, na základě byl 

zastupitelstvu doporučen dodavatel Auto Trutnov,s.r.o.s nejnižší cenovou nabídkou 1 256 095,-Kč. vč.  

DPH .  300 000,-Kč  bude pokryto z účelové dotace  z rozpočtu Libereckého kraje a  450 000,-Kč bude 

pokryto z dotace ze státního rozpočtu a  506 095,- Kč bude hrazeno z rozpočtu obce.   

Zároveň starosta informoval o nutnosti dokoupit k tomuto DA přívěsný požární vozík pro hašení PH 

v ceně cca 100 tis. Kč 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -                8/0/0 

Bod 3 – Schválení odměn neuvolněným zastupitelům a členům výborů 

Na základě novely nařízení vlády č.318/2017 sb. z prosince 2019 navrhl starosta zvýšení odměn 

neuvolněných zastupitelů , opět ve výši 2/3 maximálně možné částky. Místostarosta  17 367,- 

Kč/měs. ,  předseda výboru  1 930,- Kč/měs., člen  výboru  1610,- Kč/měs. a člen zastupitelstva 965,-

Kč/měs. S tím, že Ing. Čeněk Čermák se své odměny v plné výši vzdal. 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -              8 /0 /0 

Pro členku finančního výboru, Ing. Kabrielovou navrhl starosta roční odměnu za r.2019 ve výši 6960,- 

Kč, přičemž částka vychází z vyplacených odměn za stejnou funkci členům zastupitelstva. 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -              8 /0 /0 

 



 

Bod 4 - Schválení mimořádné odměny pro členy zastupitelstva 

Starosta navrhl vyplácení mimořádných odměn pro členy zastupitelstva za práce nad rámec jejich 

povinností ve výši 100,-Kč/hod (hrubého). Jedná se např. o případ vykonávání nejnutnějších 

údržbářských prací v době nepřítomnosti zaměstnance obce, který má jinak tyto práce v náplni práce. 

Konkrétně se jedná o vyplacení mimořádné odměny ve výši 9 750,- Kč starostovi obce za obsluhu 

kotelen v období 12/2019 – 02/2020 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -             7 /0 /1 (Svačinka) 

Bod 5 – Různé  

a) Digitalizace obecní kroniky 

Na obec byla doručena nabídka na profesionální digitalizaci obecních a jiných kronik od firmy 

DigiPaper,s.r.o. Hradec Králové. Následně byla zaslána nabídka na digitalizaci naší kroniky  s cca 1300 

stránkami a přílohami za cenu 27 310,- Kč vč. dopravy, pojištění a výstupu na DVD.  

Hlasování: pro / proti / zdržel se -              8 /0 /0 

b) Revitalizace vodní nádrže 

Na základě volebních programů zahájilo zastupitelstvo přípravy na revitalizaci vodní nádrže na 

odpočinkovou, rekreační a sportovní zónu. Studie byla zadána Ing. Arch. Ondřeji Plašilovi, zastupitelé 

byli se studií seznámeni, beseda s občany na toto téma proběhne ve čtvrtek 26.3.2020. Pro 1.etapu    

( hřiště pod hrází, maringotka, lávky, lavičky, odpadkové koše, osvětlení, částečné oplocení) jsou 

výdaje odhadovány na cca 500 tis.Kč 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -                  8 /0 /0 

c) Finanční dar pro SH ČMS, okrsek Chrastava 

Na základě prosby o příspěvek na činnost SH ČMS, okrsku Chrastava, jehož členem je i SDH 

Kryštofovo Údolí navrhuje starosta po konzultaci s ostatními obcemi okrsku poskytnout finanční dar 

ve výši 5 tis.Kč 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -              8 /0 /0 

d) Obnova přístřešků na zastávkách MHD 

Z iniciativy místostarostky J. Blažkové byl osloven tesař za účelem obnovy dvou přístřešků na 

zastávkách MHD - Kryštofovo Údolí (u Janečků) a Novina (Údolanka). Nabídková cena za každý kus je 

115 465,-Kč, celkem tedy cca 230 tis.Kč 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -              8 /0 /0 

e) Zvelebení zastávky MHD u obecního úřadu 

Místostarostka přednesla svůj záměr na zvelebení přístřešku zastávky MHD o OÚ. Jedná se o 

dovybavení stolkem, knihovnou, zrcadlem, atd. 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -              8 /0 /0 

f) Letecké snímkování obce 

Starosta  představil nabídku  firmy CBS nakladatelství s.r.o. , Zlín na dodání min. 20 ks leteckých 

fotografií obce formátu A3 vč. dodání ostatních fotek na USB a autorských práv za 7 850,- Kč. 

Zastupitelé navrhují prověření cen a možností focení dronem. Pověřen byl p.J.Hübsch ml. 

 



g) Pořízení dalších ukazatelů rychlosti 

Na základě nabídky firmy Bártek rozhlasy s.r.o., Praha představil starosta ukazatele rychlosti se 

zobrazením SPZ vozidla, které jede rychle a ukazatel zobrazující velkou „50“ se zábleskem v případě 

vyšší rychlosti vozidla a navrhl jejich pořízení. 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -             1(Svačinka) /6 /1(Čermák) 

 

Bod 6 – Diskuse 

Starosta – sdělil, že vzhledem k tomu, že se plánovaná schůzka investora, správce komunikace , 

projektanta a zástupce obce k plánované rekonstrukci silnice II/592 nekonala , nemá pro občany 

žádné nové informace 

Místostarostka - upřesněnila informace ohledně Masopustu a zřízení knihovničky v autobusové 

zastávce u OÚ 

  

pan  Hübsch st.- apeluje na obec, ať zařídí pokácení stromů v dolní části obce, resp. pod obcí, které 

potenciálně ohrožují automobilovou a autobusovou dopravu 

 

pan J. Minčič – připomněl letitý problém s nedodržováním rychlosti vozidel v obci a je pro, byť 

sebemenší , opatření k nápravě  

 

Pan A. Janeček - navrhl najmutí právníka ve věci pohlídání projektu nové komunikace a dále zmínil 

možnost i jiných prostředků pro omezení rychlosti v obci než jen radaru  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bod 7 - Schválení usnesení 

Starosta přečetl usnesení k jednotlivým bodům 

Hlasování: pro / proti / zdržel se -                8/0/0 

Zapsal:  

Ověřili:   

Přílohy:  Presenční listina, Usnesení 


